
Beste buurtraad, buurtbewoners, 

Als buurtbewoner gaat het me aan het hart hoe een kleine groep onrust zaait in onze buurt. 

Ieder mag een mening uiten, is zijn volste recht. Maar ga niet naast elkaar opereren dat geeft 

onduidelijkheid.  

Al 2-3 jaar worden we geïnformeerd door de gemeente, Alfa en buurtraad. Er is geluisterd 

naar de bewoners, vooral n.a.v. de verkeerssituatie, plannen zijn gewijzigd, parkeerplaatsen 

verschoven.  

Het Muldergebied wordt weer natuurgebied met gescheiden fiets-,wandel- en men-paden. Als 

lid van de het IVN heb ik in verschillende overleggen gezeten, waar ook de eigenaar 

(Natuurmonumenten) van de Mulderplas aanwezig was. Deze bewaken en adviseren de flora 

en fauna van het gebied. 

De Alfa bouwt een mooi gebouw opgaand in de omgeving. Meningen verschillen hierover, 

dat mag. Fietspaden worden uitgebreid en aan elkaar gekoppeld. De afgelopen tijd was de 

horeca dicht en je zag toch een toename van recreanten, maar deze verspreidde zich over ons 

mooi gebied.  

De auto’s waren een probleem. Niet het bezoek aan de horeca. Misschien wat meer 

transferplaatsen inrichten, zodat deze zich beter kunnen verspreiden.  

Alfa heeft grond aangekocht om de bottelarij te verplaatsen, verder laat ze onderzoek doen 

naar stankoverlast en worden de gebouwen geverfd en troep opgeruimd.  

Dat zijn positieve ontwikkelingen. Dat er meer bezoekers gaan komen is te hopen, maar met 

een goede spreiding is dit mogelijk, zodat ook andere mensen van ons gebied kunnen 

genieten, wij gaan toch ook elders fietsen en wandelen? 

Ik hoop, 

 dat we over een half jaar bij de Alfa kunnen proosten op de toekomst van de volgende 

generatie Alfa en ons mooi gebied. 
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